
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – __/25  

_____.2025. године 

 

 

 

                                                           З А П И С Н И К 

 

са 53. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 24.01.2025. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

 

Седници су присуствовали: председница Градске општине Севојно Мирјана Ђурић, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Милија Кулашевић, Борко Вујовић, 

Верица Маричић, и Миливоје Јеремић и начелница Управе Биљана Старовла.   

Већници Игор Мариновић, Младенко Марковић и Живан Ршумовић су најавили 

одсуство. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 6 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. УСВАЈАЊЕ ПРАВИЛНИКА О КАТЕГОРИЗАЦИЈИ СПОРТСКИХ 

ОРГАНИЗАЦИЈА 

 

  

2. РАЗНО 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 52. 

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

  

Пошто није било  примедби на записник, председница је исти дала на гласање и са 

6 гласова „ЗА“ је усвојен  Записник са 52. седнице. 
 

 Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

  

 Известилац по првој тачки дневног реда био је Милија Кулашевић, члан Већа задужен 

за спорт, културу и информисање. Истакао је да је у материјалу за седницу већницима 

достављен предлог Правилника о категоризацији спортских организација, који је 



прилагођен одредбама Закона о спорту. Измене се односе на члан 1. Правилника о 

категоризацији спортских организација где се дефинишу организације из области спорта 

које не подлежу систему бодовања по основу категоризације, већ им се средства одређују 

само на основу годишњих програма. 

У члану 4. Правилника о категоризацији спортских организација дефинише се које 

екипе узрасне категорије спортске организације  могу пријавити за категоризацију стим да 

се утврђени бодови за сениоре умањује за млађе категорије процентуално у складу са 

процентима прописаним у правилнику. У истом члану јасније је дефинисан појам 

спортског стручњака, услова које мора да испуњава, стручне спреме, дозволе за рад и 

других услова прописаних Законом о спорту. 

  

Потом је, без веће дискусије, са 6 гласова „ЗА“ усвојен Правилник о категоризацији 

спортских организација.   

  

2. разно  

 

 

Под тачком разно није било ништа на дневном реду, па је председница закључила 

седницу у 10.15 часова. 

 

   Записник водила:                                          

    Славица Марић        ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                                 Мирјана Ђурић        


